



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL THE NATIONAL WRESTLING FEDERATIONS

Subject: IS clinic

Dear Mr. President,

We would like to inform you that a clinic for IS referee will take place at the beginning of 2018.

All referees from category IS will have to participate to this clinic in order to be prepared for the new year. This clinic will take place in Samorin in Slovakia from the 13th to the 18th of January 2018.

The program and information related to this clinic will be sent to you in December right after the Refeeing Commission meeting. We will then be able to send to you at the same time the 2018 referees list with the updated categories.

We please you therefore to hold these dates and thank you for your kind collaboration and understanding.

Best Regards,

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

Concerne : Stage 1S

Cher Monsieur le Président,

Nous voudrions vous informer qu'un stage pour les arbitres de catégorie IS se déroulera début janvier 2018.

Tous les arbitres de catégorie IS devront participer à ce stage afin de préparer au mieux l'année 2018. Ce stage se déroulera à Samorin en Slovaquie du 13 au 18 janvier 2018.

Le programme et les informations relatives à ce stage vous seront envoyé en décembre immédiatement après la réunion de la Commission d'Arbitrage. Nous seront en mesure de vous transmettre en même temps la liste des arbitres 2018 avec les catégories mises à jour.

Nous vous prions donc de réserver ces dates et vous remercions de votre collaboration.

Meilleures salutations.


Nenad Lalovic
Président
United World Wrestling


UNITED WORLD
WRESTLING

Corsier-sur-Vevey, 10 novembre 2017/tm